

Results of the Extraordinary General Assembly Meeting

Held at the Company's headquarters (via modern technology) at 8:00 p.m. on Tuesday, 29/04/1447H, corresponding to **21/10/2025**

نتائج أعمال اجتماع الجمعية العامة غير العادية

المنعقد في مقر الشركة الرئيسي (عبر وسائل التقنية الحديثة) في تمام الساعة الثامنة من مساء يوم الثلاثاء 29/04/1447 هـ الموافق 2025/10/21م

Agenda Items**بنود الاجتماع**

<p>1. Approval of the distribution of cash dividends to shareholders for the fiscal year ending 31/12/2024, at a rate of SAR 3 per share, representing 30% of the capital. Dividend entitlement will be for shareholders owning shares at the end of trading on Tuesday, 21/10/2025 (the date of the assembly), and registered in the company's shareholder register at the Securities Depository Center by the end of the second trading day following the entitlement date. Dividend payments will begin on Tuesday, 28/10/2025.</p>	<p>1. الموافقة على توزيع أرباح نقدية على المساهمين عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2024م بمواقع (3) ريالاً لكل سهم وبنسبة (30%) من رأس المال، على أن تكون أرباحاً للمساهمين المالكين للأسهم بنهاية تداول يوم الثلاثاء بتاريخ 21/10/2025م (تاريخ انعقاد الجمعية) والمقيدين في سجل مساهمي الشركة لدى مركز الإيداع في نهاية ثاني يوم تداول يلي تاريخ الاستحقاق، على أن يبدأ صرف الأرباح اعتباراً من يوم الثلاثاء بتاريخ 28/10/2025م.</p>
<p>2. Approval of the Board of Directors' decision to appoint Faisal Saleh Aba Al-Khail as an independent member of the Board of Directors starting from his appointment date on 15/09/2025, to complete the current board term ending on 06/04/2027, succeeding the former member Abdulaziz Saad Al-Salem – independent member.</p>	<p>2. الموافقة على قرار مجلس الإدارة بتعيين فيصل صالح أبا الخيل عضواً (عضو مستقل) بمجلس الإدارة ابتداءً من تاريخ تعيينه في 15/09/2025م لإكمال دورة المجلس حتى تاريخ انتهاء الدورة الحالية في 06/04/2027م خلفاً للعضو السابق عبد العزيز سعد السالم- عضو مستقل.</p>
<p>3. Approval of the amendment to Article Two of the company's bylaws concerning the company's name.</p>	<p>3. الموافقة على تعديل المادة الثانية من نظام الشركة الأساس، المتعلقة باسم الشركة.</p>
<p>4. Approval of Article (33) to the company's bylaws related to profit distribution.</p>	<p>4. الموافقة على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (33) تتعلق بتوزيع الأرباح.</p>